
Subject: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община, 
приета от Столичен общински съвет

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов -  заместник-кмет на Столична 
община

Не смятам, че въвеждането на уседналост може да помогне в случая, тъй 
като свободните места, ще останат крайно недостатъчни. С тази промяна 
вие не осигурявате нови места, а само затруднявате родители, които имат 
нужда да се релокират заради смяна на работно място или при закупуване 
на нов дом.
Да не говорим, че хората масово намират начин да си набавят адресна 
регистрация, за да получат желаните точки.

А  още по-недоволна съм от идеята ви за увеличаване на броя на децата в 
групите. И сега персонала е недостатъчен, за да успява качествено да се 
грижи за децата ни.
И не може да се управдавате с това, че децата никога нямало да са 
едновременно в групата си.

За този проблем знаете от години. С този успех на решаването му и децата 
на моите деца няма да имат шанс за градина.

Благодаря,
Калина Минева


